Full name: Zayinulabdeen Jasim Kadhim Date and place of birth: 1962 Kirkuk

Gender: male

Address: Kirkuk, al-Khadraa, near al-Khadraa mousque

Mobile:07701273022

Email: Zainabideen6@gmail.com

Education: College of agriculture / Department of Horticulture.

- عضو هيئة الأدارية في المعهد الوطني لحقوق الانسان.
 - 2. شارك في العملية الأنتخابية التي جرت في العراق:-

(انتخابات مجلس الحكم استفتاء على الدستور انتخابات مجلس النواب)

- 3 لدبه خبر بأستعمال الحاسبوب
- 4. لدى خبرة في مجال الانترنيت.
- 5. لدى خبرة في مجال المحاسبة.
- 6. لدى خبرة في مجال الادارة لمدة ثلاثة سنوات.
- المشاركة في المسح الميداني لبيان أراء المواطنين في محافظة كركوك حول مواد الدستور العراقي.

Experieces:

- 1- Member of the administrative board of the NIHR.
- 2- Participated in the electoral process in Iraq (Elections of the Governing Council, referendum on the constitution, elections of the House of Representatives)
- 3- Experied in computer.
- 4- Experieced in internet.
- 5- Experieced in accounting.
- 6- Experied in management for 3 years.
- 7- Participation in field survey to state the opinions of civiliance in Kirkuk province about Iraqi constitution
- 8. المشاركة في دورة تدريبية حول التقييم التشاركي البحث السريع بتأريخ 20-10-2009ضمن مشروع مبادرة مصالحة في محافظة كركوك والممولة من قبل منظمة UNOPS.
- 9. المشاركة في دورة الرصد والتبليغ عن انتهاكات حقوق الطفل بتأريخ 25-27 آب 2009 والتي أقيمت من قبل و. المصارك عي دروا الرحد وحبيع عن المحدد على المحدد عن المحدد الم
- لدر اسات حقوق الانسان وبالتنسيق مع فريق مراقبي نزاهة الانتخابات والتي أقيمت بتأريخ 10-12-2009.
 - 11. المشاركة في ورشة كتابة المشاريع التي أقيمت من قبل منظمة مير سي كور بتأريخ 13-9-2009.
 - 12. المشاركة في بيان أراء (470) من الشباب حول حقوقهم المدنية.

قبل منظمة UNICEF التي أقيمت في أربيل.

- 8- Participated in workshop about PRA (Participatory Rapid Assessment) within conciliation initiative project in kirkuk funded by UNOPS on 20/10/2009
- 9- Participated in monitoring and reporting violations of child rights workshop on 25/7/2009 held by UNICEF in Erbil.
- 10-Participation in a training course on monitoring the elections of the Iragi Parliament 2010 funded by the Amman Center for Human Rights Studies and in coordination with the Election Integrity Monitoring Team, which was held on 10/12/2009.
- 11-Participated in the project writing workshop, which was held by MercyCorps Foundation on 13-9-2009.
- 12-Participated in a statement of opinion (470) of young people on their civil rights. 13. المشاركة في أدارة المشاريع التالية (المشاركة المدنيه للشباب في كركوك, حدل ورصف طريق في قرية تركلان). 14. المشاركة في دورة الرصد والتبليغ عن انتهاكات حقوق الطفل MOMبتأريخ 27-3 آب 2010 والتي أقيمت من

- 15. المشاركة في ورشة أدارة المالية التي أقيمت من قبل منظمة MC في أربيل للفترة من 1نيسان ولغاية2منه2010. 16. أدارة مشروع المشاركة المدنية للشبآب في محافظة كركوك للفترة من 1-10-2009 ولغاية 30-9-2010 بصفة محاسب في المشروع والممول من منظمة NED .
 - 17. المشاركة في المسح الميداني لبيان أراء المواطنين حول أحتياجات الاطفال في محافظة كركوك من أعضاء البرلمان العراقي لسنة 2010 وبرعاية شبكة حقوق الطفل العراقي.
- 18. المشاركة في المسح الميداني لبيان أراء الاعضاء المرشحين للبرلمان العراقي لسنة 2010 حول تضمين برنامجهم الانتخابي حول قضايا الطفل وبرعاية شبكة حقوق الطفل العراقي
 - 13-Participate in the following projects (civil participation of young people in Kirkuk, paving and paving the road in the village of Turklan).
 - 14-Participation in the monitoring and reporting of violations of the rights of the child, MOM, on 27-3 August 2010, organized by UNICEF in Erbil.
 - 15-Participated in the financial management workshop held by MC in Erbil for the period from 1 April to 2 of 2010.
 - 16-Management of the civil participation project for young people in Kirkuk governorate for the period from 1-10-2009 until 30/9/2010 as an accountant in the project funded by NED.
 - 17-Participate in the field survey to express the views of citizens on the needs of children in the province of Kirkuk members of the Iraqi parliament for the year 2010 and under the auspices of the Iraqi Child Rights Network.
 - 18-Participate in the field survey to show the views of the members of the Iraqi Parliament for 2010 on the inclusion of their electoral program on the issues of children and under the auspices of the Iraqi children's rights network.

- المهارات 1. مهارة في مجال المراقبة والتقييم M&E
 - 2. مدرب في المهارات الحياتية للشباب
 - 3. مدرب في مجال تتمية قدرات الشباب.
 - 4. مدرب في مجال حقوق الطفل.
- حاصل على أكثر من (40) شهادة من منظمات الدولية ومحلية.
 مستشار في منظمة NIHR.
 المدير التنفيذي في المعهد الوطني لحقوق الأنسان.

 - - مدیر أكثر من (12) مشروع.

Skills:

- 1. M & E skills
- 2. Trainer in life skills for youth
- 3. Trainer in the field of youth development
- 4. Trainer in the field of child rights
- 5. Holds more than (40) certificates from international and local organizations
- Advisor to NIHR
- 7. Executive Director of the National Institute for Human Rights
- 8. Director of more than (12) projects